
Referat fra FU-telefonmøde d. 9. december 2020 
  

 
Deltagere: Camilla Scharff (CS), Susanne Wehnert (SW), Helle Sivkjær (HS) Mette Usbeck (MU), Lisette S 
Henriksen (LSH), Susanne Høj Andersen (SHA) 
 
Fraværende: Inge Nord (IN), René Nielsen (RN) 
 
 
Godkendelse af referat fra mødet d. 11. oktober 2020 
Godkendt. 
 
 
Beslutning truffet pr. mail 
Ingen. 
 
 
Nyt fra kassereren 
Status udestår og efterlyses. 
 
 
Nyt fra stambogsføreren 
Iflg. sidste opgørelse over importer og stamtavlerekvisitioner ligger vi p.t. på godt 3000 stamtavler, og vi 
kan dermed forvente at ligge på niveau som sidste år.  
 
 
Nyt fra råd og nævn 
Avlsrådet 
Bemanding af avlsrådet blev drøftet. Avlsrådets ønsker efterspørges. 
 
 
Mentorrådet 
LSH oplyste, at hun i forbindelse med sin udtræden har overdraget computer, projektor og kontorartikler til 
Brian Daugaard. Foruden LSH stopper Lailah Andersen også i mentorrådet. 
 
 
Mæglerordningen  
Intet nyt. LSH efterlyser en status, da der har været stille i længere tid. 
 
 
FD-aktiviteter 
Muligheder for afholdelse af møde med SPK, Råd og nævn samt plenarforsamling i en tid med skiftende 
corona-restriktioner (også på tværs af landsdele) blev drøftet. P.t. ses mulighederne som booking af Hotel 
Signatur (større lokale) måske med mulighed for onlinedeltagelse, samt at begrænse deltagerantallet så 
kun én person pr. SPK inviteres til mødet i januar.  
 
 
Forslag til den kommende plenarforsamling blev drøftet under punktet. 
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Eventuelt  
Winnie Winthers sag vedr. Feline Corona-virus har været for retten tidligere på ugen. SW deltog uden 
mulighed for taleret, og afgørelsen kendes p.t. ikke. Afgørelsen kan ikke ankes.  
 
Den fælles killingeliste er så småt igangsat. Bette Lind udarbejder en kravsspecifikation for denne.  
 
SW orienterede om, at et forslag vedr. adskillelse af BSkorthår og BSlanghår vil blive stillet på JYRAKS GF, 
grundet forringelse af pelskvalitet på disse.  
 
 
SHA d. 13.12.2020 
 


